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Pkt. 1  

Efter henvendelse til NCC ang pålægning af slidlag har de udtalt, at man ikke kan sikre 

tilstrækkelig afvanding af vore veje hvis slidlag lægges på uden udligning af niveauforskellene 

på vejene. 

Derfor har bestyrelsen efterfølgende haft kontakt med fa. Aletica for at få en anden faglig 

vurdering af problemet. 

Konsulenten fra Aletica medgav at der flere steder kunne opstå problemer med at få vandet 

ledt væk fra vejene ved stærk nedbør. 

Bestyrelsen har efterfølgende modtaget et prisoverslag på udgift til indsamling af data over 

vores veje med henblik på lokalisering af kritiske områder for vandafledning af vejene. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


